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Komisia finančná          
                                                                                             

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 18.10.2016 
 
 
 
 
    Poslanci    Neposlanci 
Prítomní členovia komisie: 1. Ing. Jozef Cifranič    1. Jozef Fáber  
    2. Ing. Gejza Gore   2. MVDr. Július Selecký
    3. Ing. Peter Bobík   3. Ing. Vladimír Besler 
    4. Ing. Marián Kolesár   
              

               
                                        
Neprítomní členovia komisie:       
                                                            
            
Ostatní prítomní:     1. Mgr. Viera Mokáňová 

2. Ing. Peter Duč  
3. PhDr. Beáta Hippová  
4. Ing. Svetlana Varhaniková 
5. Mgr. Ondrej Havrilko 

      
                                                                                                               
Priebeh rokovania: 
 

1. Otvorenie 
Rokovanie finančnej komisie otvoril predseda komisie Ing. Cifranič. Poslanec 
Ing. Bobík navrhol presunúť bod č. 5 programu za bod č. 16. Za uvedený návrh 
hlasovali členovia jednomyseľne.  

2. Zníženie energetickej náročnosti budovy CZŠ sv. Juraja, Gorkého 55, Trebišov 
Materiál bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. Ing. Besler sa 
zaujímal, či je ešte výzva aktuálna, nakoľko 21.9.2016 zaregistroval informáciu, že 
uvedená výzva pod týmto kódom presiahla stanovenú výšku poskytovaných 
finančných prostriedkov, a že všetky žiadosti odoslané po tomto termíne budú 
zamietnuté. Na základe uvedeného sa informoval, či má zmysel daný materiál 
schvaľovať v MsZ. Zástupkyňa Mgr. Mokáňová poukázala na to, že tento materiál je 
potrebné schvaľovať v MsZ, pretože na túto výzvu budú vyčlenené ďalšie finančné 
prostriedky.  
Finančná komisia uvedený materiál zobrala na vedomie.  

3. Zníženie energetickej náročnosti budovy MŠ 1. decembra, Trebišov 
Materiál bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. Poslanec 
Ing. Gore poukázal na nesúlad v dôvodovej správe týkajúci sa predpokladanej 
energetickej úspory (30 %, resp. 50 %). Zástupkyňa Mgr. Mokáňová informovala, že 
presná úspora nákladov energie bude známa po vypracovaní energetického auditu, na 
základe ktorého bude vypracovaná výzva. 
Finančná komisia uvedený materiál zobrala na vedomie. 

4. Zníženie energetickej náročnosti budovy MŠ Pri polícii, Trebišov 
Materiál bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. Členovia 
finančnej komisie vzniesli k tomuto materiálu rovnaké pripomienky ako v prípade 
bodu č. 3.  



Finančná komisia uvedený materiál zobrala na vedomie. 

6. Použitie finančných prostriedkov z objemu prostriedkov na nepredvídané 
skutočnosti  
Materiál bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. Členovia 
komisie navrhli z pôvodného zostatku rezervy vo výške 28,67 tis. € čerpať len sumu 
vo výške 5,55 tis. € na deti v HN – ŠKD. Navrhovaná suma vo výške 24,69 tis. €, 
týkajúca sa valorizácie platov pedagogických zamestnancov od 1.9.2016, bola na 
návrh členov komisie z čerpania rezervy vylúčená. Zostatok rezervy na nepredvídané 
skutočnosti po tejto rozpočtovej zmene predstavuje sumu 23,12 tis. €.  
Finančná komisia odporúča MsZ schváliť čerpanie rezervy vo výške 5,55 tis. € na 
HN – ŠKD.  
Za uvedený návrh hlasovali členovia jednomyseľne. 

7. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 142/2015 
Materiál bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. Pôvodný návrh 
dodatku č. 1 k VZN č. 142/2015 rátal pri prepočte dotácie na prevádzku a mzdy na 
žiaka na rok 2016 aj s už čerpanými prostriedkami z rezervy na nepredvídané 
skutočnosti, tzn. po 1. – 5. rozpočtovej zmene. Členovia komisie však navrhli do 
prepočtu dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka na rok 2016 zahrnúť iba 6 %-nú 
valorizáciu platov pre pedagogických zamestnancov platnú od 1.9.2016 vo výške 
24,69 tis. €. 
Finančná komisia odporúča MsZ schváliť takto upravený Dodatok č. 1 k VzN 
č. 142/2015.  
Za uvedený návrh hlasovali členovia jednomyseľne. 

8. Obstaranie elektricky poháňanej rolby 
Materiál bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. Materiál 
predložený komisii rátal s uznesením na obstaranie elektricky poháňanej rolby, kde 
by boli verejným obstarávateľom Technické služby, avšak bez priloženého 
objednávkového formulára. Poslanec Ing. Gore požadoval zaslať objednávkový 
formulár na obstaranie elektricky poháňanej rolby všetkým členom finančnej komisie 
ešte pred zasadnutím MsZ. Členovia komisie – Ing. Kolesár, Ing. Besler, Ing. Gore, 
MVDr. Selecký a Ing. Bobík odporúčajú:  
a) Zrušiť Uznesenie MsZ č. 45/2016 a Uznesenie MsZ č. 64/2016   
b) Schváliť zámer na nákup elektricky poháňanej rolby, 
c) Spôsob verejného obstarávania prostredníctvom EKS s priloženým 

objednávkovým formulárom (písmená a) a d) Uznesenia č. 92/2015). 
Finančná komisia odporúča MsZ schváliť takto navrhnutý spôsob obstarania 
elektricky poháňanej rolby. 
Za uvedený návrh hlasovali členovia jednomyseľne. 

9. Obstaranie združenej dodávky plynu 
Materiál bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. Členovia 
finančnej komisie materiál prerokovali a odporúčajú MsZ také uznesenie, v ktorom 
by bol uvedený spôsob obstarania združenej dodávky plynu pre Mesto Trebišov 
prostredníctvom EKS a priloženého objednávkového formulára (písmeno d) 
Uznesenia č. 92/2015). 
Za uvedený návrh hlasovali členovia jednomyseľne. 

10. Obstaranie združenej dodávky elektrickej energie 
Materiál bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. Členovia 
finančnej komisie materiál prerokovali a odporúčajú MsZ také uznesenie, v ktorom 
by bol uvedený spôsob obstarania združenej dodávky elektrickej energie pre Mesto 
Trebišov prostredníctvom EKS a priloženého objednávkového formulára (písmeno d) 
Uznesenia č. 92/2015). 
Za uvedený návrh hlasovali členovia jednomyseľne. 



11. Obnova amfiteátra v Trebišove; pokračovanie obnovy – časť: prestrešenie 
amfiteátra 
Materiál bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. Členovia 
finančnej komisie z dôvodu nedostatočných informácii týkajúcich sa spôsobu 
prestrešenia a formy verejného obstarávania navrhli daný materiál stiahnuť 
z rokovania finančnej komisie.  

12. Obnova mestskej plavárne v Trebišove – I. etapa 
Materiál bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. Poslanec 
Ing. Gore požadoval informáciu, koľko zo sumy 330,00 tis. € bez DPH je určených 
na opravu strechy a koľko na výmenu okien. Uvedenú informáciu žiadal zaslať 
členom komisie elektronickou poštou. Taktiež nesúhlasil so spôsobom verejného 
obstarávania a navrhuje použiť elektronickú aukciu. Poslanec Ing. Bobík v tejto 
súvislosti navrhol použiť EKS. Finančná komisia odporúčala uvedený materiál 
v predloženej podobe stiahnuť z rokovania.  

13. Rozšírenie kanalizácie a vodovodu, Ul. Cukrovarská v Trebišove 
Materiál bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. Materiál nebol 
prejednaný z dôvodu, že súčasné podmienky výzvy umožňujú riešiť len kanalizáciu. 
Mesto chce v uvedenej lokalite spolu s kanalizáciou realizovať aj rozšírenie 
distribučného vodovodu pre zásobovanie pitnou vodou. 

14. Obnova mestského parku v Trebišove 
Materiál bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. Uvedený 
materiál členovia komisie prerokovali. O výstupe z rokovania komisie výstavby 
a majetku členov finančnej komisie informoval Ing. Duč. Poslanec Ing. Gore žiadal 
zaslať členom finančnej komisie výsledky na projektový manažment. Finančná 
komisia berie na vedomie poskytnuté informácie zo zasadnutia komisie výstavby 
a majetku.  

15. Zámer na zhodnotenie dlhodobého majetku mesta – realizácia distribučného 
plynovodu a vnútroareálového rozvodu plynu k objektu školského zariadenia 
na Medickej ulici 
Materiál bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. Uvedený 
materiál členovia komisie prerokovali. Finančná komisia odporúča MsZ schváliť 
Zámer na zhodnotenie dlhodobého majetku mesta – realizácia distribučného 
plynovodu a vnútroareálového rozvodu plynu k objektu školského zariadenia na 
Medickej ulici v predloženej podobe.  
Za uvedený návrh hlasovali členovia jednomyseľne.  

16. PHSR 
Materiál bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. Ing. Kolesár 
odporúčal: 
- v opatrení č. 1.2.2, na strane 48 doplniť projekt „Zbúranie bytového domu 1645 

na Ulici Zimnej“, 
- v opatrení č. 1.2.2, na strane 48 doplniť „Vybudovanie nového kultúrneho 

námestia medzi MsKS a NC Berehovo“, 
- v opatrení č. 2.3.1 na strane 50 – Výstavba nájomných bytov 36 b.j., odporúča 

doplniť text: „na účely náhradného bývania na Ulici Záhradnej“, 
- v časti 5 Realizačná časť, na strane 67 vypustiť v časti Stav projektu pred 

realizáciou vetu „V budúcnosti bude potrebné aj oplotenie amfiteátra.“,  v časti 
Výstup vypustiť slovo „oplotenie“ a v časti Financovanie projektu vypustiť 
„oplotenie - dotácia, spoluúčasť mesta“, 

- na strane 71 v časti Projektový zámer – Výstavba sociálnych nájomných bytov 
doplniť formuláciu „výlučne ako náhradné bývanie“. 

Finančná komisia odporúča MsZ po zapracovaní pripomienok poslanca 
Ing. Kolesára návrh PHSR schváliť.  



Za uvedený návrh hlasovali členovia jednomyseľne. 

5. Rozpočtové opatrenie č. 5 zmeny rozpočtu Mesta Trebišov na rok 2016 
Materiál bol na Úradnej tabuli mesta zverejnený dňa 7.10.2016 a členom finančnej 
komisie zaslaný elektronickou poštou.  
Finančná komisia odporúča MsZ pôvodný Návrh Rozpočtového opatrenia č. 5 
zmeny rozpočtu Mesta Trebišov na rok 2016 schváliť v upravenej podobe: 
V príjmovej časti zvýšiť podielové dane o 24,69 tis. € (z dôvodu valorizácie platov 
pedag. zamestnancov od 1.9.2016).  
Vo výdavkovej časti vykonať nasledujúce zmeny, ako aj ich zapracovanie do 
predkladaného návrhu rozpočtového opatrenia č. 5 a súvisiacej dôvodovej správy:  
05.1.0 – Nakladanie s odpadmi. Oproti pôvodnému návrhu Mesta, v ktorom bolo 
navrhované zvýšenie sumy výdavkov na odvoz a uloženie odpadu vo výške 
155,33 tis. €, finančná komisia odporúča navýšiť sumu len o 81,25 tis. €. Ing. Gore 
požaduje k tomuto bodu zaslať všetkým členom komisie štvrťročné výkazy 
vyvezeného množstva odpadu za roky 2014, 2015, 2016.  
06.2.0 – Rozvoj obcí – Mestské aktivačné stredisko. Oproti pôvodnému návrhu 
Mesta, v ktorom bolo navrhované zvýšenie sumy výdavkov na činnosť Mestského 
aktivačného strediska vo výške 28,00 tis. €, finančná komisia odporúča nenavyšovať 
výdavky v tejto kapitole.  
08.1.0 – Rekreačné a športové služby. Oproti pôvodnému návrhu Mesta, v ktorom 
bolo navrhované zvýšenie sumy výdavkov na dotáciu pre OZ Slavoj vo výške 
12,00 tis. €, finančná komisia odporúča nenavyšovať výdavky v tejto kapitole.  
09 Školské zariadenia – MŠ, CVČ, ZUŠ. V nadväznosti na príjmovú časť rozpočtu 
zvýšenie o 24,40 tis. € z dôvodu valorizácie platov pedagogických zamestnancov od 
1.9.2016. 
09.1.2.1 – Primárne vzdelávanie – Cirkevná ZŠ sv. Juraja. V nadväznosti na 
príjmovú časť rozpočtu zvýšenie o 0,29 tis. € z dôvodu valorizácie platov 
pedagogických zamestnancov od 1.9.2016.  
Za uvedený návrh hlasovali členovia komisie: Ing. Kolesár, Ing. Gore, Ing. Bobík, 
MVDr. Selecký, Ing. Besler, p. Fáber. Hlasovania sa zdržal Ing. Cifranič.  

17. Rôzne  
V tomto bode neboli vznesené žiadne postrehy, námety ani pripomienky.  

18. Diskusia 
 Poslanec Ing. Bobík upozornil na to, že MsZ už v minulosti schválilo erb 

a vlajku pre mestskú časť Milhostov. V tejto súvislosti navrhuje, aby Návrh 
VZN o mestských symboloch a zásadách ich používania bol doplnený o túto 
skutočnosť. 

 MVDr. Selecký sa informoval, či dochádza k vymáhaniu dlhov u dlžníkov na 
nájomnom. Ing. Duč odpovedal, že vymáhame dlhy na daňových nedoplatkoch 
cestou exekúcie a v prípade dlžníkov na nájomnom Mesto Trebišov zasiela 
upomienky, prípadne sú ukončené zmluvy o nájme.  

 Ing. Bobík sa informoval, či Mesto uplatňuje sankčné úroky voči dlžníkom na 
daniach. Mesto uplatňuje sankčné úroky voči dlžníkom na daniach.  

19. Záver  
V závere rokovania sa predseda Ing. Cifranič poďakoval všetkým zúčastneným za 
účasť a rokovanie ukončil. 

 
 
V Trebišove, dňa 19.10.2016 
 
Zapísal: Ing. Peter Duč, tajomník komisie 
Schválil: Ing. Jozef Cifranič, predseda komisie 


